



Waterson Corporation – Water Statement

笠源科技股份有限公司《用水聲明》

Water is a precious resource for our planet. As a global investment casting manufacturer, **Waterson Corporation** is committed to sustainable water resource management. Mindful of how our casting and machining operations, as well as our supply chain, both rely on and impact water resources, we strive to reduce natural water consumption at each stage of our production process, use water efficiently, promote water reuse and reclamation, and eliminate potential pollutants from wastewater to prevent water pollution.

As we progress toward our long-term goal of net-zero emissions by 2050, we are dedicated to protecting the water ecosystem and strengthening climate resilience for our company and our supply chain — ultimately achieving our objective of becoming water positive.

水是地球上珍貴的資源。身為全球精密鑄造製造商，**笠源科技股份有限公司**承諾以永續的方式進行水資源管理。我們深知鑄造、金屬加工及供應鏈的運作皆仰賴並影響水資源，因此致力於在製程各階段降低天然水的使用量、提升用水效率、推動水資源的再利用與回收，並防止廢水中的污染物排放，以減輕對環境的影響。

在邁向 2050 年淨零排放的長期目標過程中，我們將持續保護水域生態系、強化氣候韌性，並與供應鏈共同努力，實現正向水資源影響的願景。

Our Commitment 我們的承諾

Waterson Corporation is committed to responsible water management. We work to improve water use efficiency across our operations, encourage reuse where possible, and take practical actions to reduce water consumption and protect the environment.

笠源科技股份有限公司承諾推動負責任的水資源管理，持續提升營運各環節的用水效率，積極推動再利用措施，並以實際行動降低用水量、守護環境。

Our Principle 我們的原則

We fulfill our commitment to sustainable water management through the implementation of **Waterson's ESG Policy**, ensuring that water efficiency and protection are integrated into every level of our production.

我們依據 **笠源科技 ESG 政策** 落實永續水資源管理，確保用水效率與水資源保護能深入貫徹於公司各生產階段與供應鏈運作中。



Our Strategies 我們的策略

1. Take action on water conservation and optimize process water efficiency

執行節水行動並優化製程用水效率

We set measurable water reduction targets and monitor consumption performance. These efforts support the sustainable development of both our manufacturing process and surrounding ecosystems.

我們設定可量化的用水減量目標和監測用水績效，這些行動不僅促進生產製程的永續發展，也有助於維護周邊生態系的健康。

2. Develop preventive technologies and enable green manufacturing

發展預防性技術並推動綠色製造

We progressively replace hazardous substances and strengthen water pollution prevention systems that promote resource renewability and reduce environmental impact, aligning with our commitment to green manufacturing.

我們持續淘汰有害物質，強化廢水防治與淨化技術，促進資源再生並降低環境負荷，展現我們對綠色製造的長期承諾。

3. Collaborating for Positive Environmental Impact

攜手共創環境正向影響

Waterson Corporation works with partners and communities to promote sustainable water use and environmental protection. Through practical actions, we hope to bring positive and lasting benefits to both people and nature.

笠源科技與合作夥伴及社區共同推動永續用水與環境保護，以實際行動為人與自然帶來正向且長遠的影響。

■ **Document Owner 文件管理單位:** Human Resources Department 人資部門

■ **Contact 聯絡窗口:** hrteam@waterson.com

Document Title 文件標題: Modern Slavery Statement

Version 版次: 1.0

Effective Date 生效日期: 2025/10/01

Last Updated 更新日期: 2025/10/01

Approval Date 核准日期: 2025/10/31

Approved by: Chien-Chu Chen (Saflok Chen)

Title: General Manager

Signature: 

Date: 2025/10/31